
Protokół nr VIII/2024 

VIII Sesja w dniu 6 sierpnia 2024  

Obrady rozpoczęto 6 sierpnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Białowąs 

2. Marcin Bożek 

3. Ryszard Broda 

4. Patrycja Kaczmarek 

5. Łukasz Kubiak 

6. Iwona Marczak 

7. Marian Mrugała 

8. Aleksandra Olejnik 

9. Urszula Opacka-Wypchło 

10. Andrzej Ostrysz 

11. Ryszard Skiba 

12. Wojciech Stryczek 

13. Ewelina Usarek 

14. Mateusz Włodarczyk 

15. Małgorzata Wrotnowska 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. 

U. z 2024 r. poz. 609), Przewodnicząca Rady Miejskiej, Pani Aleksandra Olejnik, o godzinie 

09:00 otworzyła obrady VIII Sesji Rady Miejskiej Gminy w Rychtalu. Powitała wszystkich 

obecnych i poprosiła o elektroniczne podpisanie listy obecności. Stwierdziła, że zgodnie z 

przepisami rada składa się z 15 radnych. Na sesji obecnych jest 11 radnych, co stanowi 

quorum niezbędne do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała zebranych, że zgodnie z ustaleniami Wysokiej Rady, 

projekty uchwał nie będą odczytywane na głos podczas sesji. Jednakże, na prośbę 

któregokolwiek z radnych, konkretna uchwała zostanie odczytana. Dodatkowo, powiadomiła 

radnych, że sesja jest nagrywana i transmitowana. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2.. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 



międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

związanych z wykonywaniem uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na 

lata 2024-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/32/2024 Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal z dnia 15 lipca 2024 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/33/2024 Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/34/2024 Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Rychtal. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do porządki 

obrad. 

Uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Patrycja Kaczmarek, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian 

Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk, 

Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik przeszła do punktu 

trzeciego porządku obrad, którym było przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

Oświadczyła, że przyjęcie protokołu z poprzednich sesji nie musi być poprzedzone ich 



odczytaniem. Zaznaczyła, że jeśli Radni nie wyrażą życzenia odczytania protokołów w 

całości lub w ich fragmencie, będzie wnioskować o ich przyjęcie. 

Przewodnicząca przypomniała, że protokoły zostały Radnym wysłane wraz z pozostałymi 

materiałami sesyjnymi oraz były dostępne do wglądu przed sesją w Biurze Rady.  

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołó z obrad poprzednich sesji, przewodnicząca 

zatem przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołów z obrad V, VI i VII sesji Rady 

Miejskiej Gminy Rychtal. Poprosiła Radnych o wciśnięcie odpowiedniego przycisku na 

urządzeniu do głosowania oraz jednoczesne podniesienie ręki.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Patrycja Kaczmarek, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian 

Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk, 

Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

Stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 11 radnych, z których wszyscy głosowali za 

przyjęciem protokołów. Nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. W związku z tym 

Przewodnicząca ogłosiła, że protokoły z obrad V, VI i VII sesji zostały przyjęte i stanowią 

załącznik nr 3 do protokołu. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik przedstawiła informacje 

dotyczące działań podejmowanych w okresie międzysesyjnym, obejmującym czas od 20 

czerwca do 6 sierpnia 2024 roku. 

W dniu 20 czerwca 2024 roku zwołała i przeprowadziła V sesję Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal. Następnie, w dniu 29 czerwca, uczestniczyła w imprezie zorganizowanej w ramach 

Dni Gminy Rychtal. W dniu 2 lipca 2024 roku zwołała i przeprowadziła nadzwyczajną sesję 

Rady Miejskiej Gminy Rychtal oraz wzięła udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej Gminy Rychtal. Ponadto, przeanalizowała i przekazała projekty 

uchwał na VIII sesję Rady Miejskiej Gminy Rychtal oraz zwołała VIII sesję Rady Miejskiej 

Gminy Rychtal. 

Po przedstawieniu informacji Przewodnicząca zapytała o ewentualne uwagi do 

przedstawionego raportu. Po stwierdzeniu braku zgłoszeń, przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 



 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

związanych z wykonywaniem uchwał rady. 

Burmistrz Gminy Rychtal Adam Staszczyk przedstawił sprawozdanie dotyczące prac 

wykonywanych w okresie międzysesyjnym, obejmującym czas od 20 czerwca do 6 sierpnia 

2024 roku, ze szczególnym uwzględnieniem realizacji uchwał Rady. 

Na poprzednich sesjach Rada Miejska podjęła 20 uchwał, które zostały przekazane do 

Wojewody oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej i są realizowane zgodnie z ich treścią. 

Informacja o realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W dniach 22, 29 czerwca oraz 6 lipca 2024 roku odbyły się Dni Gminy Rychtal w nowej 

formule, organizowane przez Urząd Miejski. W dniu 23 czerwca 2024 roku miały miejsce 

gminne zawody strażackie, zorganizowane przez OSP Krzyżowniki, które odbyły się na boisku 

w Rychtalu. W dniu 24 czerwca 2024 roku Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z 

przedstawicielami Nadleśnictwa Syców w sprawie projektu budowy ścieżki rowerowej przez 

las, podczas którego Nadleśnictwo przekazało cenne uwagi, które zostaną uwzględnione w 

projekcie. 

W dniu 7 lipca 2024 roku Burmistrz wziął udział w letnim pikniku przy muzyce, 

organizowanym przez koło emerytów i rencistów z Drożek. 10 lipca 2024 roku Burmistrz 

uczestniczył w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Rychtal 

oraz w konsultacjach społecznych w Krzyżownikach, które dotyczyły budowy chodnika i 

ścieżki rowerowej od Rychtala do Krzyżownik. Tego samego dnia Burmistrz podpisał umowę 

na budowę drugiego etapu szkoły w Rychtalu oraz odbył spotkanie z Sołtysami w sprawie 

dożynek gminno-parafialnych, które mają się odbyć w tym roku w Stogniewicach. 

W dniu 12 lipca 2024 roku Burmistrz uczestniczył w konkursie na dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Rychtalu, w którym Pani Iwona Gogół została wybrana na dyrektora szkoły na 

następną kadencję. Tego dnia Burmistrz również wziął udział w otwarciu Szpitala 

Rehabilitacyjnego w Grębaninie, w którym to w wyposażenie nowej części szpitala Gmina 

Rychtal również uczestniczyła finansowo. W dniu 15 lipca 2024 roku odbyło się spotkanie ze 

Starostą Alicją Śniegowską w sprawie projektu budowy ścieżki rowerowej z Rychtala do 

Krzyżownik przez Krzyżowniki. Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył w sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej oraz w Radzie Budowy Hydroforni Wielkiego Buczku, gdzie 

zaplanowano dodatkowe roboty budowlane oraz modernizację budynku hydroforni, w związku 

z oszczędnościami przetargowymi. 

W dniu 17 lipca 2024 roku Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z KGW i Sołtysami w sprawie 

dożynek gminno-parafialnych, a 23 lipca 2024 roku w Poznaniu podpisał umowę na 

dofinansowanie zagospodarowania wody deszczowej na terenie przedszkola w Rychtalu. W 

dniu 29 lipca 2024 roku Burmistrz odbył spotkanie z mieszkańcami Krzyżownik w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz spotkał się z właścicielką sklepu w 

Krzyżownikach w sprawie zbycia nieruchomości. W dniu 1 sierpnia 2024 roku odbyło się 

spotkanie organizacyjne w sprawie dożynek, w którym uczestniczył również proboszcz parafii 

Krzyżowniki. Tego samego dnia miało miejsce posiedzenie Zarządu OSP Gminy Rychtal, na 

którym omawiano organizację dożynek oraz podsumowanie Dni Gminy Rychtal i zawodów 

strażackich. 



Po przedstawieniu sprawozdania przez Burmistrza, Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal Aleksandra Olejnik zapytała o ewentualne uwagi do raportu. Po stwierdzeniu braku 

zgłoszeń, przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Rychtal – Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem czy radni 

zgłaszają jakieś uwagi do przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Patrycja Kaczmarek, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian 

Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk, 

Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

 

Uchwała Nr VIII/36/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 06-08-2024 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Rychtal na 2024 rok stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal 

na lata 2024-2039. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Rychtal – Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem czy radni 

zgłaszają jakieś uwagi do przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na 

lata 2024-2039..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Patrycja Kaczmarek, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian 

Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk, 

Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

 

Uchwała Nr VIII/37/2024 Rady Miejskiej Gminy RYchtal z dnia 06-08-2024 w sprawie 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rychtal na lata 2024-2039 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/32/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal  

z dnia 15 lipca 2024 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem do radnych 

czy znajdują jakieś uwagi do projektu uchwały, który został przedstawiony na debacie przedsesyjnej,  

a także wysłany z materiałami sesyjnymi. Nikt nie zgłosił uwag, więc Przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały. Przypomniała radnym powołanym na inkasentów o wyłączeniu  

z głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/32/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia  

15 lipca 2024 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej 

Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (3) 

Patrycja Kaczmarek, Iwona Marczak, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

Uchwała Nr VIII/38/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 6 sierpnia 2024 r. w sprawie 

zmiany Uchwały nr VII/32/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 15 lipca 2024 roku 

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/33/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal  

z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem do radnych 

czy znajdują jakieś uwagi do projektu uchwały, który został przedstawiony na debacie przedsesyjnej,  

a także wysłany z materiałami sesyjnymi. Nikt nie zgłosił uwag, więc Przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały. Przypomniała radnym powołanym na inkasentów o wyłączeniu  

z głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/33/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia  

15 lipca 2024 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej 

Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (3) 

Patrycja Kaczmarek, Iwona Marczak, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

Uchwała Nr VIII/39/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 6 sierpnia 2024 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr VII/33/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie 

zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/34/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal 

z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem do radnych 

czy znajdują jakieś uwagi do projektu uchwały, który został przedstawiony na debacie przedsesyjnej,  

a także wysłany z materiałami sesyjnymi. Nikt nie zgłosił uwag, więc Przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały. Przypomniała radnym powołanym na inkasentów o wyłączeniu  

z głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/34/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia  

15 lipca 2024 r. w sprawie opłaty od posiadania psów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Łukasz Kubiak, Marian Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej 

Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (3) 

Patrycja Kaczmarek, Iwona Marczak, Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 



Uchwała Nr VIII/40/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 6 sierpnia 2024 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr VII/34/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie 

opłaty od posiadania psów stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Rychtal. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Rychtal – Aleksandra Olejnik zwróciła się z pytaniem czy radni 

zgłaszają jakieś uwagi do przedstawionej na debacie przedsesyjnej uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania poprzez wciśnięcie przycisku i podniesienie ręki 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Rychtal..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Bożek, Ryszard Broda, Patrycja Kaczmarek, Łukasz Kubiak, Iwona Marczak, Marian 

Mrugała, Aleksandra Olejnik, Andrzej Ostrysz, Ryszard Skiba, Mateusz Włodarczyk, 

Małgorzata Wrotnowska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Białowąs, Urszula Opacka-Wypchło, Wojciech Stryczek, Ewelina Usarek 

 

 

Uchwała Nr VIII/41/2024 Rady Miejskiej Gminy Rychtal z dnia 06-08-2024 w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Rychtal stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Rychtal, Aleksandra Olejnik, przeszła do rozpatrzenia 

punktu dwunastego, dotyczącego interpelacji i zapytań radnych. Zwróciła się z pytaniem, czy 

któryś z radnych chciałby złożyć interpelację lub zapytanie. Po stwierdzeniu braku zgłoszeń, 

przeszła do kolejnego punktu obrad. 



 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Punkt trzynasty dotyczył odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje. 

Pierwsza z nich, złożona przez Radną Urszulę Opacką-Wypchło, wpłynęła 20 czerwca 2024 

roku i dotyczyła zamontowania sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy ulicy 

Namysłowskiej, w rejonie posesji oznaczonych numerami 21 i 22, gdzie następuje zmiana 

położenia chodnika. Interpelacja została przekazana Burmistrzowi Gminy Rychtal w dniu 24 

czerwca 2024 roku, a odpowiedź została przekazana Radnej pisemnie i opublikowana na 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Rychtal. 

Kolejna interpelacja, złożona przez Radną Patrycję Kaczmarek, wpłynęła 9 lipca 2024 roku i 

dotyczyła uwzględnienia w budżecie Gminy Rychtal środków finansowych na zakup 

budynku. Interpelacja została przekazana Burmistrzowi Gminy Rychtal Adamowi 

Staszczykowi w dniu 10 lipca 2024 roku, a odpowiedź została przekazana Radnej pisemnie i 

opublikowana na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Rychtal. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi. Po stwierdzeniu braku 

zgłoszeń, przeszła do kolejnego punktu. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca zapytała, czy któryś z radnych chciałby złożyć jakiś wniosek. 

Radny Ryszard Broda zgłosił ponownie potrzebę wykoszenia działek gminnych, podkreślając, 

że ich wygląd jest nieestetyczny. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych ma jeszcze 

jakieś wnioski lub zapytania.  

Radna poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły pisma. Pierwsze z nich, datowane na 10 

lipca, to protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Rychtal. Przewodnicząca pozwoliła sobie na przeczytanie fragmentu protokołu z tego 

spotkania, który informował o tym, iż komisja zapoznała się i przeanalizowała wniosek w 

sprawie ustalenia niezależnej osoby odpowiedzialnej za prowadzenie kalendarza imprez 

okolicznościowych na sali wiejskiej w Stogniewicach. Po szczegółowym rozpatrzeniu 

wniosku na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które miało miejsce 10 lipca 

2024 roku, członkowie komisji uznali, że kwestia ta leży w kompetencjach Burmistrza Gminy 

Rychtal, ze względu na jego bezpośrednie zarządzanie obiektami gminnymi oraz nadzór nad 

ich funkcjonowaniem. Komisja postanowiła przekazać wniosek Burmistrzowi Gminy 

Rychtal, Adamowi Staszczykowi. Jednocześnie zwróciła się do Przewodniczącej Rady 

Miejskiej Gminy Rychtal, Pani Aleksandry Olejnik, o przekazanie wniosku do organu 

właściwego do załatwienia tej sprawy.  

Następnie radna poinformowała, że kolejnym pismem, które wpłynęło, to odpowiedź 

skierowana do Radnej Urszuli Opackiej-Wypchło. Odpowiedź dotyczyła wniosku w sprawie 

zmiany organizacji ruchu w obrębie ulic Kwiatowej, Słonecznej, Nowego Osiedla oraz 

Osiedla 600-lecia.  

Dodatkowo radna poinformowała, że wpłynęły dwa maile dotyczące zmiany granic Rychtala 

oraz planowanych inwestycji na terenie Rychtala. Z treścią tych wiadomości radni zostali 

zapoznani na debacie przed sesją. Następnie przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych ma 



jeszcze wnioski lub zapytania, po czym, wobec ich braku, przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad, punktu 15. 

15. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca Aleksandra Olejnik zamknęła obrady VIII 

sesji Rady Miejskiej Gminy Rychtal, dziękując wszystkim uczestnikom za udział. 

 

Przewodnicząca Rady  

Miejskiej Gminy Rychtal 

Aleksandra Olejnik 

 

Przygotowała Cecylia Szymala. 

 

 

 

  

 

 

 


